
Protokół zdalnego posiedzenia 

Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia 

w dniu 9.12.2021 r.

1. Przewodniczący Komisji prof. R. Bania otworzył posiedzenie. Kworum zostało stwierdzone.

2. Sprawa zatwierdzenia protokołu z posiedzenia w dniu 18 listopada 2021 r.

Przewodniczący Komisji  prof. Radosław Bania poprosił  Członków Komisji  o zgłaszanie uwag  

do  protokołu,  a  w  związku  z  ich  brakiem  zarządził  głosowanie  w  sprawie  jego  przyjęcia.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.

3. Informacja o przebiegu rekrutacji - rok. ak. 2021/2022

Prodziekan ds. nauczania dr hab. Andrzej   Dubicki,   prof. UŁ  :   poinformował pozostałych Członków

Komisji, że w tym roku rekrutacja odbyła się w dwóch turach i przedstawił szczegółowe dane:

I rekrutacja

•International and Political Studies (I stopień):

49 kandydatów, przyjętych 18 osób (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja była kontynuowana w 2. turze)

•International Marketing (I stopień):

76 kandydatów, przyjętych 34 osób (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja zakończona w terminie)

•Studia azjatyckie (I stopień)

•212 kandydatów, przyjętych 61 osób (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja zakończona w terminie)

•Stosunki międzynarodowe (I stopień)

•275 kandydatów, przyjętych 52 osoby (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja zakończona w terminie)



•Bezpieczeństwo narodowe (I stopień)

•186 kandydatów, przyjętych 65 osób (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja zakończona w terminie)

•Międzynarodowe studia kulturowe (I stopień)

•62 kandydatów, przyjętych 27 osoby (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja była kontynuowana w 2. turze)

•Politologia (I stopień)

•68 kandydatów, przyjętych 14 osoby (limit miejsc: 30/50)

(rekrutacja była kontynuowana w 2. turze)

II rekrutacja

Stosunki Międzynarodowe [II stopień]

Kandydatów 61, przyjętych 53 osób, umowę podpisało 47 osób.

International and Political Studies [I stopień]

22 osób chętnych, 10 osób przyjętych;

punktacja: max. 554 – min. 117.

Łącznie [ I i II rekrutacja] IPS I stopień: 50 osób przyjętych, 40 osób podpisało umowę.

IPS II stopień:

48 osób przyjętych, 44 osób podpisało umowę

Międzynarodowe Studia Kulturowe [I stopień]

Kandydatów 53, przyjętych 32. punkty: max. 696 – min. 183.

Łącznie I i II rekrutacja: 62 osób przyjętych, 51 osoby podpisały umowę.

Międzynarodowe Studia Kulturowe [II stopień]

Kandydatów 20, przyjętych 0.

Kierunku nie uruchomiono z powodu niedostatecznej liczby chętnych.



Politologia [I stopień] – kandydatów 42, przyjętych 23

Punkty: max. 554 – min. 117.

Łącznie [I i II rekrutacja]: 39 osób przyjętych, 29 osoby podpisały umowę.

Politologia [II stopień]- 

Kandydatów 25, przyjętych 22.

Łącznie: 22 osób przyjętych, 15 osób podpisało umowę.

Kandydatów I stopień: 406 przyjętych, umowy podpisało: 332 osób.

Kandydatów II stopień:

Przyjętych 123 osób, umowy podpisało: 106

4 miejsce na UŁ pod względem średniej punktów osób przyjętych na studia - średnia punktów to

461,64  (lekki  spadek  o  3  punkty  w  porównaniu  z  ub.  rokiem,  ale  to  jest  tendencja

ogólnouczelniana)

9 miejsce na UŁ - Stosunki Międzynarodowe w czołówce najbardziej obleganych kierunków – 5,98

kandydata na miejsce

Prodziekan  ds.  Studenckich  dr  Agata  Włodarska-Frykowska: zasygnalizowała  problem,  aby

rozważyć na przyszłość przy jakiej ilości studentów otwierać kierunek.

Zastępca Przewodniczącego Komisji prof. dr hab. Alicja Stępień-Kuczyńska: skierowała uwagę na

następujące kwestie: 

1. Trzeba zdawać sobie sprawę, że rozdrobniliśmy ilość kierunków, a ilość osób przyjętych jest taka

sama, 

2.  Widoczny  jest  problem  z  pracami  dyplomowymi  części  studentów  przyjętych  przez  BWZ,

jesteśmy w dużej mierze zależni od rekrutacji w BWZ. Należy zastanowić się jaki wpływ Wydział

ma na tę rekrutację? Dokonać analizy jakie są oceny tych studentów? Jak oni pracują? Jaka jest

jakość przyjmowania i studiowania studentów z zagranicy. To powinno być przedmiotem działań

Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia.

3. Kolejny raz nie mamy wpływu na termin kończenia prac licencjackich. Musi być robiona lista

osób dlaczego prace licencjackie nie są kończone w terminie. Pewien wpływ wykładowca jednak

ma na tę sytuację.



4. Sprawa którą powinna Komisja podjąć z udziałem pełnomocników kierunków po uprzednim

spotkaniu z wykładowcami

-sprawa politologii – co zrobić, aby kierunek ponownie był taki jak dotychczas, i aby za rok lub za

dwa lata sytuacja nie była gorsza, zrezygnowaliśmy z 35+ a nie zaproponowaliśmy nic w zamian,

-sprawa kierunku bezpieczeństwo – dlaczego studenci, którzy skończyli ten kierunek w dużej ilości

nie zostali na naszym wydziale,

-sprawa msk – ludzie mają opracowane programy a kierunek nie otwierają.

5. Piszemy granty i artykuły do wysokopunktowanych czasopism, ale zapomnieliśmy, że bardzo

ważna jest dydaktyka.

6.  Zaproponowała,  aby  kierownicy  kierunków  skonsultowali  się  z  pracownikami  na  swoich

kierunkach już teraz a nie dopiero w maju przyszłego roku.

Przewodniczący  Komisji  dr  hab.  Radosław  Bania,  prof.  UŁ: wyraził  przekonanie,  że  też  ma

świadomość,  że  powinniśmy  spotkać  się  jak  najszybciej,  szczególnie  w  kontekście  spraw

dotyczących  studentów  zagranicznych,seminariów  i  stabilności  rekrutacji  w  kontekście

poszczególnych  kierunków.  W  grudniu  już  nie  damy  rady,  ale  w  styczniu  spotkanie  jest

prawdopodobne.

4. Sprawa wgrywania recenzji prac.

Dr Marek S  empach:   zgłosił  pomysł racjonalizacji wgrywania prac licencjackich i magisterskich,

aby ten proces technologicznie uprościć i wykorzystać już istniejące dane w systemie. Poprosił, by

Komisja rozważyła,  aby recenzja nie musiała być wgrywana jako plik,  ale aby otwierała się w

systemie on line do wypełnienia, zamiast wgrywania pliku, ponieważ wtedy są już automatycznie

wypełnione kwestie dotyczące informacji o pracy, tytuł, album itd. Można wtedy uniknąć pomyłek

(np. przy wpisywaniu numeru albumu).

Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: wyraził przekonanie, że wydaje się to

racjonalne. 

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  prof.  dr  hab.  Alicja  Stępień-Kuczyńska: potwierdziła,  że

zdarzają się pomyłki przy ponownym wpisywaniu tytułu i student musi wówczas czekać na kolejną

Radę Wydziału.



Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: poprosił Prodziekana ds. nauczania 

A. Dubickiego o zbadanie tej sprawy, co można w tej kwestii zrobić.

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia wyraziła zgodę na dalsze procedowanie tej sprawy.

5. Sprawa tytułów prac dyplomowych.

Prodziekan ds. nauczania dr hab. Andrzej Dubicki, prof. UŁ: przedstawił Komisji proponowane

tytuły prac licencjackich i magisterskich.

Wcześniej proponowane tytuły uzyskały już poparcie Wydziałowej Komisji Dydaktycznej.

Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: zarządził głosowanie w tej sprawie.

Proponowane tytuły jednogłośnie uzyskały poparcie Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia.

Rekomendacja:

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia zarekomendowała przyjęcie tych tytułów w formie 

przedstawionej Komisji.

6. Sprawa raportu dotyczącego funkcjonowania wydziałowego systemu jakości kształcenia.

Zgłoszono drobne sugestie dotyczące pojedynczych sformułowań i ujednolicenia czcionki w całym 

dokumencie. Zmiany naniesiono podczas posiedzenia Komisji.

Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: zarządził głosowanie w tej sprawie.

Wszyscy Członkowie Komisji opowiedzieli się za przyjęciem dokumentu.

Rekomendacja:

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia zarekomendowała przyjęcie dokumentu.



7. Wolne wnioski

Prodziekan  ds.  Studenckich  dr  Agata  Włodarska-Frykowska: poinformowała  Komisję,  że

podejmuje działania w sprawie Dnia Jakości Kształcenia na WSMiP, widziałaby to jako dyskusję

panelową, o tym jak wygląda jakość kształcenia, co można poprawić, jej zdaniem warto byłoby

włączyć studentów, zaprosić gości spoza wydziału, może być przyjęta forma całkowicie zdalna lub

hybrydowa. Wyraziła przekonanie, że zawsze będą wyzwania jakości kształcenia i zaproponowała

termin w marcu 2022 r.

Zastępca Przewodniczącego Komisji prof. dr hab. Alicja Stępień-Kuczyńska: wyraziła przekonanie,

że  należy zrobić z tego wydarzenie cykliczne i w kontakcie współpracy z innymi ośrodkami.

Przewodniczący Komisji dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ: zgodził się z tym, że taki Dzień Jakości

Kształcenia na WSMiP powinien funkcjonować jako wymiana myśli nad tym zagadnieniem.

Wydziałowa Komisja Jakości Kształcenia ustaliła datę kolejnego posiedzenia 

na dzień 13 stycznia 2022 r. o g. 12:00.

8. Przewodniczący Wydziałowej Komisji Jakości Kształcenia 

dr hab. Radosław Bania, prof. UŁ zamyka posiedzenie Komisji.  

 


